

ព័ត៌មាននេះត្រូវបានបកប្រែដោយប្រើកម្មវិធីបកប្រែប្រែប្រួលឬកម្មវិធីតាមអ៊ិនធឺណិតផ្សេងទៀត។ សូម  
អភ័យទោសរាល់កំហុស។

៧-៦-២០

ជំរាបសួរ,  
សូមមើលសារខាងក្រោមពីសាលារដ្ឋកូឡុំបៀ។  
នេះត្រូវបានផ្ញើនៅថ្ងៃច័ន្ទទី ៦ ខែកក្កដា។  
ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការជំនួយក្នុងការបញ្ឈប់ជម្រើសរបស់អ្នកសម្រាប់ការដួលរបស់អ្នកសូមផ្ញើអ៊ីម៉ែលទៅនាយកដ្ឋានអេស។  
អេស។ អេស។ អេស។ អេស។ អេស។

-----  
សូមស្វាគមន៍ចំពោះគ្រួសារ CPS

ថ្ងៃនេះគឺជា

ថ្ងៃនេះ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនទាន់មានសូម បំពេញ កម្រងសំណួរចុះឈ្មោះចូលរៀននៅរដ្ឋស្តីកឈើជ្រុះឆ្នាំ  
២០២០ ។ យើងត្រូវការ hear

ពីអ្នកដូច្នោះយើងអាចចាប់ផ្តើមរៀបចំផែនការនិងបុគ្គលិកសម្រាប់ការដួល។

អ្នកអាចបំពេញកម្រងសំណួរនៅទីនេះ៖ <https://web.cpsk12.org/survey/login.php> ឬចូលទៅក្នុង [វិបទគ្រួសារស៊ីភីអេស](#) បន្ទាប់មកជ្រើសរើសរូបតំណាងជម្រើសចុះឈ្មោះចូលរៀនឆ្នាំ ២០២០-២០២១ ។

អ្នកនឹងត្រូវការលេខសំដៅនិងលេខសំដៅរបស់អ្នក។ អាណាព្យាបាលត្រូវបានផ្ញើសាររំលឹកដោយមាន  
អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណអាណាព្យាបាលរបស់ពួកគេកាលពីសប្តាហ៍មុនដើម្បីជួយបំពេញកម្រងសំណួរ។ លេខសម្គាល់នេះគឺជាលេខ ៦ ខ្ទង់ដែលអ្នកបានចាត់តាំងពីមុន។

អាណាព្យាបាលចូលក្នុងប្រព័ន្ធ CPS

ជាលើកដំបូងប្រើអ៊ីម៉ែលនៅលើឯកសារជាមួយស្រុកជាលេខសម្ងាត់របស់ពួកគេ។ ប្រសិនបើអ្នកបានចូល  
ប្រព័ន្ធ CPS

ពីមុនអ្នកនឹងត្រូវបានជម្រុញឱ្យផ្លាស់ប្តូរពាក្យសម្ងាត់របស់អ្នកនៅពេលនោះ។ ស្រុកមិនដឹងលេខសំដៅ  
ថ្មីរបស់អ្នកទេ។ ប្រសិនបើអ្នកបានតំឡើងលេខសម្ងាត់អ្នកអាចស្តារលេខសំដៅរបស់អ្នកតាមរយៈតំណ  
ភ្ជាប់ភ្លេចលេខសម្ងាត់របស់ខ្ញុំបើមិនដូច្នោះទេលេខសម្ងាត់របស់អ្នកនឹងត្រូវបានកំណត់ឡើងវិញតាមរយៈ  
តុដ្ឋន្តយស៊ីអេសភី។ អ្នកអាចប្រើតំណភ្ជាប់ខាងក្រោមដើម្បីជួយអ្នក។

ភ្លេចលេខសម្គាល់ខ្លះ៖ <https://web.cpsk12.org/cpsonline/familyupdate/familyupdate.php#!>

\*\*

ដើម្បីជួយក្នុងការស្វែងរកអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណដែលលេខសម្គាល់សិស្សរបស់កូនអ្នកគឺដូចគ្នានឹងលេខអាហារ ថ្ងៃត្រង់របស់ពួកគេដែរ។

ភ្លេចលេខសម្ងាត់របស់ខ្ញុំ៖ <https://launchpad.classlink.com/resetpassword?code=CPSFamilies>

ប្រសិនបើអ្នកត្រូវការជំនួយបន្ថែមឬមានសំណួរអំពីការចូលសូមទាក់ទងការិយាល័យជំនួយតាមរយៈលេខ ៥៧៣-២១៤-៣៣៣ ។

ស្រុកនឹងបន្តផ្សព្វផ្សាយនិងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពព័ត៌មានអំពីការបើកឡើងវិញនៅរដូវស្លឹកឈើជ្រុះតាម [គេហទំព័រ www.cpsk12.org/fall2020](#) ។ សំណួរដែលគេសួរជាញឹកញាប់ (សំណួរគេសួរញឹកញាប់) ក៏ត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពផងដែរជាមួយនឹងព័ត៌មានថ្មី។ វីដេអូនៃគេហទំព័រមេដែលបានធ្វើឡើងក្នុងរយៈពេលជាច្រើនសប្តាហ៍ចុងក្រោយនេះក៏មាននៅលើគេហទំព័ររបស់យើងផងដែរនៅលើគេហទំព័រ [www.cpsk12.org/fall2020](http://www.cpsk12.org/fall2020) ក្រោម [ប៊ូតុងមេរៀន](#) បសាយមេនៅ ខាងឆ្វេងទំព័រ។

សូមអរគុណចំពោះការគាំទ្រនិងភាពបត់បែនរបស់អ្នកនៅពេលយើងបន្តរុករកបញ្ហាប្រឈមនៃការរាតត្បាតរាតត្បាតជាសកល។

សាលារដ្ឋកូឡុំបៀ

១៨១៨ ដាប់ប៊ិលលីផ្លូវ

កូឡុំបៀ, MO ៦៥២០៣ [www.cpsk12.org](http://www.cpsk12.org) | [www.cpsk12.org/fall2020](http://www.cpsk12.org/fall2020)